
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 21/05/2021 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Οι αγρότες ακόμη περιμένουν την Κάρτα του Αγρότη» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Η «Κάρτα του Αγρότη», ως μέθοδος υποβοήθησης των αγροτών εποπτευόμενη από το 
Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, αποτελεί ένα πρωτοποριακό τραπεζικό 
προϊόν που αναμένεται ότι θα συμβάλλει ενεργά στην ενίσχυση της ρευστότητας των 
αγροτοπαραγωγών, ενώ βασική προϋπόθεση για την απόκτησή της είναι να δικαιούται ο 
αγροτοπαραγωγός βασική ενίσχυση το τρέχον έτος και να έχει υποβάλει την σχετική 
Δήλωση Ενιαίας Ενίσχυσης προς τον «ΟΠΕΚΕΠΕ». Με αυτήν την τελευταία ανακοίνωση 
μία εκ των συστημικών τραπεζών υπερτόνιζε τη χρησιμότητα του εν λόγω εργαλείου και 
την σπουδαιότητα της απόκτησής του από τους αγρότες. Εντούτοις, αν και βρισκόμαστε 
στα μέσα του Μαΐου 2021, κάποιες εκ των συστημικών τραπεζών ακόμη κρατάνε 
«παγωμένη» την εν λόγω διαδικασία. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Προτίθεσθε να μεριμνήσετε άμεσα για το ζήτημα της απεμπλοκής της ενεργοποίησης 
της Κάρτας του Αγρότη, που ως πρόβλημα παραμένει ως σήμερα άλυτο και απασχολεί 
χιλιάδες αγρότες οδηγώντας τους σε οικονομικό αδιέξοδο;  
 
2. Γιατί δεν έχουν ανταποκριθεί όλες οι συστημικές τράπεζες στην ενεργοποίηση της 
Κάρτας του Αγρότη;  
 
3. Πού οφείλονται το πάγωμα και οι καθυστερήσεις των διαδικασιών σχετικά με την 
ενεργοποίηση και διάθεση της Κάρτας του Αγρότη; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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